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UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske,  

 

Berit Vestvann Johnsen 

Formannskapssekretær 

 

 

 

Odd Henriksen 

Ordfører representant representant 

 

Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr     den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 



Utskrift er foretatt den  20.06.11  

 

MERKNADER: 
 

Møtet var innkalt på lovlig måte. Sakslista var kunngjort i distriktets lokalaviser, og 

dokumentene var utlagt til ettersyn ved kommunens tre biblioteker. 

 

Ordfører Odd Henriksen og varaordfører Kjell Sverre Jakobsen ledet møtet. 
 

Kulturinnslag: Fra kulturskolen fikk kommunestyret høre Julian Bang og Ingrid Næstby spille 

piano og Jenny F. Jensen og Ann-Heidi Kyllingmark lese dikt. 

 

Kommunestyret foretok befaring til Sjønstå gård. 

 

Orientering: 

 Muligheter for næringsutvikling i Sulitjelma v/Berit Laastad 

 Status i folkehelsearbeidet v/Jakob Djupvik 

 

Næringsprisen ble utdelt i Fauske Glass & Ramme. 

 

Erkjentlighetsgaver: 

 For deltakelse i 3 perioder i kommunestyret fikk Greta Hjemgård Olsen og Helge 

Torbergsen tildelt bilder. 

 For deltakelse i 4 perioder i kommunestyret fikk Bjarne Eidissen tildelt gullklokke. 

 

Merknader til innkallinga: 

 Siv Anita Johnsen Brekke: Sakspapirer kom i posten lørdag, men ettersom det var 

langhelg fikk jeg ikke sett papirene før på mandag. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Jørn Stene (FL): 

1. Brev fra nærmiljøutvalget i Sulitjelma. Liten interesse. Seriøs henvendelse. Bør ha 

evaluering av nærmiljøutvalgene. Lages politisk sak. 

2. Reguleringsplan Geitberget. Ba om møte. Hadde ønske om skriftlig redegjørelse 

3. 25. mai i driftsutvalget. Manglende midler på kr. 318.000. Ba om sak, men fikk 

ikke dette. Driftsutvalget vedtok at vedsatt gruppe skulle fordele midlene innen 10. 

juni. Dette møtet er ikke gjennomført. Ber om redegjørelse. 

4. Sak 39/11. Fremmer følgende forslag: 

Dagsorden godkjennes med unntak av sak 039/11, da saken ikke har vært 

behandlet av partsammensatt utvalg. Partsammensatt utvalg skal gi sin tilrådning i 

saken, på lik linje som utvalget gjorde i sak 51/10. 

 Nils Christian Steinbakk (FL): 

Salg av rådhuset og samfunnshuset. Takst er kommet inn. Eier ikke Fauske kommune 

tomta hvor samfunnshuset står på? 

 Leif Lindstrøm (FRP): 

Inhabilitet i sak 35/11. 

 Kjell Sverre Jakobsen: 

1. Avisomtale av kirkegårder. Ustelt og uverdig. Skal vi bevilge penger til klipping 

av gress? 

2. Sak 39/11 – Støtter forslag fra Jørn Stene. 

3. Ber ordfører orientere ang. kontrollutvalgssaker 

 



Dagsorden med unntak av sak 39/11 ble enstemmig godkjent. 

 

Kjell Cato Johansen (H) tiltrådte før sak 24/11. 

Lise Bikset (SV) innvilget permisjon fra sak 27/11. Ole Tobias Orvin tiltrådte. 

Elisabeth Pettersen (AP) innvilget permisjon fra sak 33/11. Kjell Erik Brekkan (FL) tiltrådte. 

Nils Christian Steinbakk (FL) og Hege Elisabeth Larsen (H) innvilget permisjon fra sak 

35/11. 

Marita Hammernes (AP) innvilget permisjon fra sak 37/11. 

Åshild Uhre (V) innvilget permisjon fra sak 42/11. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

Pkt. 1. Ordfører svarte. Vi bør ta en evaluering av ordningen. 

Pkt. 2. Ordfører svarte. Det var et svært kort møte med Statens Vegvesen. 

Pkt. 3. Ass. rådmann svarte. Vi beklager at vedtaket ikke er fulgt opp. 

Nils Christian Steinbakk: 

Ass.rådmann svarte. Det er festetomt på Ungdommens Hus. Takst er etter dette. 

Kjell Sverre Jakobsen: 

Pkt. 1.Ass.rådmann svarte. Det er Kirkelig Fellesråd som har ansvaret. Rådmannen har fått 

henvendelse ang. budsjettrammer. De har utfordringer. 

 

 

 



Sakliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

024/11 GODKJENNING AV MØTEBOK 

025/11 DELEGERTE SAKER I PERIODEN 

026/11 REFERATSAKER I PERIODEN 

027/11 KULTURBYGG I FAUSKE KOMMUNE 

028/11 VESTMYRA SKOLESENTER - FASE 2 

029/11 ÅRSMELDING 2010 - FAUSKE KOMMUNE 

030/11 REGNSKAP 2010 - FAUSKE KOMMUNE 

031/11 REGNSKAP OG ÅRSBERETNING FOR 2010 - FAUNA KF 

032/11 ÅRSMELDING FAUSKE ELDRERÅD 2010 

033/11 ØKONOMIMELDING 1/2011 

034/11 LOKALISERING BOENHETER FOR DEMENTE 

035/11 FAUSKE PARKERING AS 

036/11 TILDELING AV DRIFTSMIDLER TIL PRIVAT BARNEHAGER I 

FAUSKE KOMMUNE I PERIODEN 2010, 2009 OG 2008. 

037/11 OFFENTLIG FINANSIERING AV PRIVATE BARNEHAGER FRA 2011 

038/11 ENDRING AV VEDTEKTER FOR SFO 2011 

039/11 DELEGASJONSREGLEMENTET - ENDRING I PKT 4.2.4 I 

DELEGASJON TIL FORMANNSKAPET 

040/11 FAUSKE KOMMUNE GÅR INN I ET SAMARBEID MED NORDLAND 

FYLKESKOMMUNE OM Å BLI EN PILOTKOMMUNE INNEN 

FOLKEHELSEARBEID 

041/11 AVTALE OM SAMARBEID OG ETABLERING AV OVERORDNET 

SAMARBEIDSORGAN 

042/11 DELTAKELSE I FELLES OPPREISNINGSORDNING FOR TIDLIGERE 

BARNEVERNSBARN OG SPESIALSKOLEELEVER I NORDLAND 

043/11 FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN FOR GEITBERGET 

044/11 KJØP AV EIENDOM 

045/11 SØKNAD OM PERMISJON FRA VERV - ODD HENRIKSEN 

 

 

 

 

 

 

 

  



024/11: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 3/2011 godkjennes. 

 

 

KOM-024/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

025/11: DELEGERTE SAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Delegerte saker tas til orientering. 

 

 

KOM-025/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

026/11: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

KOM-026/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Ordfører redegjorde for saker fra kontrollutvalget og møte med leder i 

kontrollutvalget. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

027/11: KULTURBYGG I FAUSKE KOMMUNE  
 

INNSTILLING : 
 

1) Kommunestyret legger vedlagte mulighetsstudie til grunn for videre planlegging. 

2) Rådmannen kommer tilbake med skisseprosjekt som viser mulighetene innenfor det 

framlagte veivalg innen utgangen av 2011. 

 

 

KOM-027/11 VEDTAK-  16.06.2011 



 

Arne B. Vaag (V) foreslo på vegne av posisjonen: 

1. Kommunestyret ønsker fortrinnsvis et kulturhus i sentrum, og at dette realiseres 

som et OPS-prosjekt. 

2. Rådmannen bes komme tilbake med konkret skisseprosjekt som viser mulighetene 

for realisering av dette prosjektet innen utgangen av 2011. 

 

Nils Christian Steinbakk (FL) foreslo: 

Kommunestyret erkjenner at det er et stort behov for samlokalisering av kommunale 

kulturtilbud og det utøvende kulturlivet i kommunen. Det vises her til behovsanalyser, 

mulighetsstudier og forprosjektet til aktivitetshuset “Turbinen”, som kommunestyret 

har vedtatt. 

Kommunestyret stadfester tidligere vedtak at ved satsing på kulturbygg i Fauske 

sentrum skal prosjektet “Turbinen” videreutvikles og lokaliseres på “Rådhustomta” 

ved Melenci plass/park. Fauske kommune står de nærmeste årene overfor store 

investeringer innenfor skole og helse- og eldreomsorg både i sentrum, Valnesfjord og 

Sulitjelma. Disse primæroppgavene må gjennomføres først. Først da vil 

kommunestyret ha den nødvendige legitimitet og oppslutning i befolkningen til å 

prioritere satsingen på et allaktivitetshus. 

 

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo: 

1. Fremlagte mulighetsstudie for innhold i et kulturhus i Fauske støttes og legges som 

grunnlag for videre planlegging. 

2. Lokalisering av kulturhus skal være i sentrum av Fauske og primært i forbindelse 

med rådhuset, men også andre alternativer i Fauske sentrum kan utredes. 

Omgjøring av samfunnshuset til ungdommens- og dansens hus skal også inngå i 

planleggingen. 

3. I en arbeidsgruppe skal det også være representanter fra kommunestyret. 

 

Kjell Sverre Jakobsen foreslo: 

1. Som innstillingen 

2. Som innstillingen 

3. Prosjektet legges inn i utbyggingsprosjektet av Vestmyra ungdomsskole. 

4. Rådmannen kommer tilbake innen 6 mnd. Med ett kostnadsoverslag og 

finansieringsplan. 

 

Innstillingen ble enstemmig forkastet. 

Jakobsens forslag fikk 2 stemmer. 

AP’s forslag fikk 5 stemmer. 

FL’s forslag fikk 8 stemmer. 

V’s forslag på vegne av posisjonen fikk 16 stemmer og ble vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Kommunestyret ønsker fortrinnsvis et kulturhus i sentrum, og at dette realiseres 

som et OPS-prosjekt. 

2. Rådmannen bes komme tilbake med konkret skisseprosjekt som viser mulighetene 

for realisering av dette prosjektet innen utgangen av 2011. 

 

 

028/11: VESTMYRA SKOLESENTER - FASE 2  
 

INNSTILLING : 



 

1. Det arbeides videre med ny 1-10 skole på Vestmyra. Kommunestyret forelegges ny 

sak hvor rammene for et slikt prosjekt fastlegges.  

2. Det avsettes av tildelt investeringsramme 2 millioner kroner for umiddelbart oppstart 

av innkjøp til nødvendig inventar og utstyr til ny skole/andre tiltak for å sikre 

skoledriften i eksisterende bygg 

 

 

KOM-028/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Vestmyra ungdomsskole har forfalt over lang tid og fremstår i dag som lite egnet til 

læring og sosial utvikling for elevene. 

Kommunestyrene i Fauske  har ikke evnet å gå fra idedugnad til handling for å skape 

tilfredsstillende og gode lokaliteter for elever og ansatte ved ungdomsskolen på 

Vestmyra. Fauske kommunestyre har også fattet vedtak om at Hauan skole skal 

utbygges til en 1 – 7 skole. På denne bakgrunnen vedtar kommunestyret at innenfor en 

totalramme på 200 millioner kroner rehabiliteres Vestmyra ungdomsskole og Hauan 

skole utbygges til en 1 – 7 skole. Rådmannen fremlegger snarest en finansieringsplan 

og rehabiliterings- og utbyggingsplan for prosjektene. 

 

Arne B. Vaag (V) foreslo på vegne av posisjonen: 

1. Det arbeides videre med ny 1-10 skole på Vestmyra. Kommunestyret forelegges 

ny sak hvor rammene for et slikt prosjekt fastlegges innen utgangen av 2011.  

2. Det avsettes av tildelt investeringsramme 2 millioner kroner for umiddelbart 

oppstart av innkjøp til nødvendig inventar og utstyr til ny skole/andre tiltak for å 

sikre skoledriften i eksisterende bygg 

 

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo: 

1. Det arbeides videre med ny skole på Vestmyra etter alternativ 4. Kommunestyret 

forelegges ny sak hvor rammene for dette prosjektet fastlegges snarest. 

2. Som punkt 2 i innstillingen. 

 

Innstillingen ble enstemmig forkastet. 

AP’s forslag fikk 5 stemmer. 

FL’s forslag fikk 8 stemmer. 

V’s forslag på vegne av posisjonen fikk 18 stemmer og ble vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Det arbeides videre med ny 1-10 skole på Vestmyra. Kommunestyret forelegges 

ny sak hvor rammene for et slikt prosjekt fastlegges innen utgangen av 2011.  

2. Det avsettes av tildelt investeringsramme 2 millioner kroner for umiddelbart 

oppstart av innkjøp til nødvendig inventar og utstyr til ny skole/andre tiltak for å 

sikre skoledriften i eksisterende bygg 

 

 

029/11: ÅRSMELDING 2010 - FAUSKE KOMMUNE  
 

INNSTILLING : 
 



Årsmelding 2010 tas til etterretning 

 

 

FOR-034/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Årsmelding 2010 tas til etterretning. 

 

 

KOM-029/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Årsmelding 2010 tas til etterretning. 

 

 

030/11: REGNSKAP 2010 - FAUSKE KOMMUNE  
 

INNSTILLING : 
 

Det framlagte årsregnskapet fastsettes som regnskap for Fauske kommune for 2010. 

 

 

FOR-035/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Det framlagte årsregnskapet fastsettes som regnskap for Fauske kommune for 2010. 

 

 

KOM-030/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Det framlagte årsregnskapet fastsettes som regnskap for Fauske kommune for 2010. 

 

 

031/11: REGNSKAP OG ÅRSBERETNING FOR 2010 - FAUNA KF  
 

INNSTILLING : 
 

1. Den framlagte årsberetning 2010 for Fauna KF tas til etterretning. 

 

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2010. 



 

 

FOR-036/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Den framlagte årsberetning 2010 for Fauna KF tas til etterretning. 

 

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2010. 

 

 

KOM-031/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Den framlagte årsberetning 2010 for Fauna KF tas til etterretning. 

 

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2010. 

 

 

032/11: ÅRSMELDING FAUSKE ELDRERÅD 2010  
 

INNSTILLING : 
 

Foreliggende utkast til Årsmelding 2010 fra Fauske Eldreråd godkjennes. 

 

 

 

ELD-009/11 VEDTAK-  27.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

KOM-032/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Eldrerådets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Foreliggende utkast til Årsmelding 2010 fra Fauske Eldreråd godkjennes. 

 

 

033/11: ØKONOMIMELDING 1/2011  
 

INNSTILLING : 
 

Økonomimelding 1/2011 tas til etterretning 

 



 

FOR-037/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Økonomimelding 1/2011 tas til etterretning 

 

 

KOM-033/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Marlen Rendall Berg (SP) fremmet følgende forslag på vegne av posisjonen: 

Økonomimelding 1 tas til etterretning med følgende endringer: 

Det gjøres ikke tilsetningsstopp for lærere. Dette for at “tidlig innsats” skal kunne 

iverksettes på skolene. Videre vil dette være med på å kunne redusere utgiftene til 

spesialundervisning og stillingene vil dekkes av dette. Inndekning for 1,2 mill. i 2011 

tas fra disposisjonsfondet. 

 

Innstillingen ble vedtatt med 17 mot 14 stemmer. 

Endringen etter forslag fra SP på vegne av posisjonen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Økonomimelding 1 tas til etterretning med følgende endringer: 

Det gjøres ikke tilsetningsstopp for lærere. Dette for at “tidlig innsats” skal kunne 

iverksettes på skolene. Videre vil dette være med på å kunne redusere utgiftene til 

spesialundervisning og stillingene vil dekkes av dette. Inndekning for 1,2 mill. i 2011 

tas fra disposisjonsfondet. 

 

 

034/11: LOKALISERING BOENHETER FOR DEMENTE  
 

INNSTILLING : 
 

Kommunestyret godkjenner at området Eiaveien benyttes til etablering av tilrettelagte 

boliger for demente.  

 

Arbeid med ny reguleringsplan bes igangsatt omgående. 

 

 

PLUT-039/11 VEDTAK-  24.05.2011 
 

Jan Harald Paulsen (AP) stilte spørsmål med egen habilitet (styreleder Eiaveien AS). 

Paulsen ble erklært habil med 6 mot 2 stemmer. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Kommunestyret godkjenner at området Eiaveien benyttes til etablering av tilrettelagte 

boliger for demente.  

 



Arbeid med ny reguleringsplan bes igangsatt omgående. 

 

 

ELD-007/11 VEDTAK-  27.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 

 

FOR-040/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Nils Christian Steinbakk (FL) fremmet følgende forslag: 

1. Fauske kommune skal gi våre eldre og syke det tilbudet de har krav på for å oppleve 

trygghet, trivsel og fellesskap. 

2. Som innstillingen + En forutsetning for dette er at området reguleres til offentlig 

formål og at tilbudet til brukerne gis i henhold til kommunehelsetjenesteloven. 

3. Som innstillingen. 

 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s 

forslag. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Kommunestyret godkjenner at området Eiaveien benyttes til etablering av tilrettelagte 

boliger for demente.  

 

Arbeid med ny reguleringsplan bes igangsatt omgående. 

 

 

KOM-034/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Nils Christian Steinbakk (FL) fremmet følgende forslag: 

1. Fauske kommune skal gi våre eldre og syke det tilbudet de har krav på for å 

oppleve trygghet, trivsel og fellesskap. 

2. Som innstillingen + En forutsetning for dette er at området reguleres til offentlig 

formål og at tilbudet til brukerne gis i henhold til kommunehelsetjenesteloven. 

3. Som innstillingen. 

 

Formannskapets innstilling ble vedtatt med 22 mot 9 stemmer avgitt for FL’s forslag. 

 

VEDTAK: 

Kommunestyret godkjenner at området Eiaveien benyttes til etablering av tilrettelagte 

boliger for demente.  

 

Arbeid med ny reguleringsplan bes igangsatt omgående. 

 

 

035/11: FAUSKE PARKERING AS  
 

INNSTILLING : 
 



1. Parkeringsordningen i Fauske sentrum videreføres. 

2. Fauske kommune gir tilsagn om at tidligere gitt lånegaranti for selskapets lån kan 

utvides inntil 30 år. 

 

 

FOR-038/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Brev fra Fauske Næringsforum datert 16. mai 2011 ble utdelt i møtet. 

 

Kjell Sverre Jakobsen fremmet følgende forslag: 

1. Som vedtak sak K 50/10 

2. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning for 1/7 2011. 

3. Det innføres en tidsbegrenset parkeringsordning fra 1/7 11. 

4. Fauske Parkering A/S avvikles, og Fauske kommune overtar de økonomiske 

forpliktelser som dette medfører. Fauske kommune overtar fra samme tidspunkt 

ansvaret for det vedlikehold av strandpromenaden. 

5. Kommunestyret tar de budsjettmessige konsekvenser ved dette ved første 

budsjettregulering. 

 

Innstillingen og Jakobsens forslag oversendes kommunestyret/formannskapet 16.06.2011 

uten realitetsbehandling i formannskapet 30.05.2011. 

 

 

FOR-056/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Kjell Sverre Jakobsen fremmet følgende forslag: 

1. Som vedtak sak K 50/10. 

2. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning for 1/7 2011. 

3. Det innføres en tidsbegrenset parkeringsordning fra 1/7 11. 

4. Fauske Parkering A/S avvikles, og Fauske kommune overtar de økonomiske 

forpliktelser som dette medfører. Fauske kommune overtar fra samme tidspunkt 

ansvaret for det vedlikehold av strandpromenaden. 

5. Kommunestyret tar de budsjettmessige konsekvenser ved dette ved første 

budsjettregulering. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Som ledd i å få redusert driftskostnadene ved Fauske Parkering a/s avvikles selskapet 

innen 31.12.2011. Nåværende styre for selskapet avvikler selskapet med dets avtaler på 

en ryddig og god måte. 

Fra og med 01.01.2012 overtar Fauske kommune parkeringsordningen i sentrum. Fast 

ansatte trafikk betjenter overføres til Fauske kommune. Inntektene fra 

parkeringsordningen skal benyttes til å dekke lønnsutgifter til trafikk betjentene, renter og 

avdrag på lån som gjenstår i selskapet ved overtakelse samt vedlikehold og utvikling av 

sentrum. Overskudd utover dette benyttes til redusert parkeringsavgift i sentrum. 

 

 

Kjell Sverre Jakobsen fremmet utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

Jakobsens utsettelsesforslag ble forkastet med 7 mot 2 stemmer. 



 

Det ble først stemt over hvert forslag. 

Innstillingen fikk 4 stemmer. 

Jakobsens forslag fikk 2 stemmer. 

FL’s forslag fikk 3 stemmer. 

 

De forslagene som fikk flest stemmer ble så satt opp mot hverandre. 

 

Innstillingen ble vedtatt 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Parkeringsordningen i Fauske sentrum videreføres. 

2. Fauske kommune gir tilsagn om at tidligere gitt lånegaranti for selskapets lån kan 

utvides inntil 30 år. 

 

 

KOM-035/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Leif Lindstrøm (FRP) stilte spørsmål om egen habilitet. 

Lindstrøm ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6. 

 

Kenneth Svendsen (FRP) foreslo: 

1. Som vedtak i sak K50/10 

2. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning fra 1/10.2011. 

3. Fauske Parkering avvikles, og Fauske kommune overtar de forpliktelser dette 

medfører. 

4. Kommunestyret innarbeider budsjettmessige konsekvenser ved første 

budsjettregulering. 

 

Kjell Sverre Jakobsen fremmet følgende forslag: 

1. Som vedtak sak K 50/10. 

2. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning for 1/7 2011. 

3. Det innføres en tidsbegrenset parkeringsordning fra 1/7 11. 

4. Fauske Parkering A/S avvikles, og Fauske kommune overtar de økonomiske 

forpliktelser som dette medfører. Fauske kommune overtar fra samme tidspunkt 

ansvaret for det vedlikehold av strandpromenaden. 

5. Kommunestyret tar de budsjettmessige konsekvenser ved dette ved første 

budsjettregulering. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Som ledd i å få redusert driftskostnadene ved Fauske Parkering a/s avvikles selskapet 

innen 31.12.2011. Nåværende styre for selskapet avvikler selskapet med dets avtaler 

på en ryddig og god måte. 

Fra og med 01.01.2012 overtar Fauske kommune parkeringsordningen i sentrum. Fast 

ansatte trafikkbetjenter overføres til Fauske kommune. Inntektene fra 

parkeringsordningen skal benyttes til å dekke lønnsutgifter til trafikkbetjentene, renter 

og avdrag på lån som gjenstår i selskapet ved overtakelse samt vedlikehold og 

utvikling av sentrum. Overskudd utover dette benyttes til redusert parkeringsavgift i 

sentrum. 

 



Jakobsens forslag fikk 2 stemmer. 

FRP’s forslag fikk 3 stemmer. 

FL’s forslag fikk 8 stemmer. 

Formannskapets innstilling fikk 15 stemmer og ble vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Parkeringsordningen i Fauske sentrum videreføres. 

2. Fauske kommune gir tilsagn om at tidligere gitt lånegaranti for selskapets lån kan 

utvides inntil 30 år. 

 

 

036/11: TILDELING AV DRIFTSMIDLER TIL PRIVAT BARNEHAGER I 

FAUSKE KOMMUNE I PERIODEN 2010, 2009 OG 2008.  
 

NY INNSTILLING: 

 

Ved utbetalinger av kommunalt driftstilskudd til private barnehager 2010 skal 

kommunens beregninger legges til grunn. For det kommunale driftstilskuddet i 

perioden 2008 og 2009 er endelig vedtak utført og utbetalingen er fullført.   

 

 

DRIF-040/11 VEDTAK-  27.04.2011 
 

Brev fra Private Barnehagers Landsforbund datert 26.04.2011 ble utdelt i møtet. 

 

Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Ved utbetalinger av kommunalt driftstilskudd til private barnehager 2010 skal 

kommunens beregninger legges til grunn. For det kommunale driftstilskuddet i 

perioden 2008 og 2009 er endelig vedtak utført og utbetalingen er fullført.   

 

 

FOR-041/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Driftsutvalgets innstilling 1. setning ble enstemmig vedtatt. 

Driftsutvalgets innstilling 2. setning ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Ved utbetalinger av kommunalt driftstilskudd til private barnehager 2010 skal 

kommunens beregninger legges til grunn. 

2. For det kommunale driftstilskuddet i perioden 2008 og 2009 er endelig vedtak 

utført og utbetalingen er fullført.   

 

 

KOM-036/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 

Formannskapets innstilling pkt. 2 ble vedtatt med 23 mot 6 stemmer. 

 

VEDTAK: 



1. Ved utbetalinger av kommunalt driftstilskudd til private barnehager 2010 skal 

kommunens beregninger legges til grunn. 

2. For det kommunale driftstilskuddet i perioden 2008 og 2009 er endelig vedtak 

utført og utbetalingen er fullført.   

 

 

037/11: OFFENTLIG FINANSIERING AV PRIVATE BARNEHAGER FRA 

2011  
 

NY INNSTILLING: 

 

1. Kommunestyret tar rådmannens orientering til etterretning. 

 

2. Kommunestyret vedtar beregnede satser som fremkommer i saken, samt at 

nasjonale satser for kapitalkostnader benyttes. 

 

 

DRIF-041/11 VEDTAK-  27.04.2011 
 

Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Kommunestyret tar rådmannens orientering til etterretning. 

 

2. Kommunestyret vedtar beregnede satser som fremkommer i saken, samt at 

nasjonale satser for kapitalkostnader benyttes. 

 

 

FOR-042/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Driftsutvalgets innstilling pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 

Driftsutvalgets innstilling pkt. 2 ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Kommunestyret tar rådmannens orientering til etterretning. 

 

2. Kommunestyret vedtar beregnede satser som fremkommer i saken, samt at 

nasjonale satser for kapitalkostnader benyttes. 

 

 

KOM-037/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 

Formannskapets innstilling pkt. 2 ble vedtatt 22 mot 6 stemmer. 

 

VEDTAK: 

1. Kommunestyret tar rådmannens orientering til etterretning. 

 

2. Kommunestyret vedtar beregnede satser som fremkommer i saken, samt at 

nasjonale satser for kapitalkostnader benyttes. 

 



 

038/11: ENDRING AV VEDTEKTER FOR SFO 2011  
 

INNSTILLING : 
 

a) Vedlagt forslag til vedtekter med bakgrunn i høringene (vedlegg 4) godkjennes. 

b) Evalueringen av sommerdriften 2011 gjøres og framlegges for Driftsutvalget i møte 

21.sept.2011. 

 

 

DRIF-039/11 VEDTAK-  27.04.2011 
 

Hege Harsvik (FL) foreslo følgende endringer i vedtektene: 

§ 10 Måltid 

I fritidsordningen blir det servert måltider. For de som benytter seg av dette tilbudet 

kommer matpenger i tillegg til satser for opphold. Satsene fastsettes av kommunestyret. 

Måltidene skal bygge på folkehelseprinsippet. 

 

§ 11 

 Som innstillingen 

 Det gis SFO-tilbud på hverdager, mandag til fredag, også på skolens fridager og i 

ferier. Daglig åpningstid fastsettes av samarbeidsutvalget med driftsutvalget som 

klageinstans. 

 Som innstillingen 

 … Plassering av dagene skal sees i sammenheng med barnehagens 

planleggingsdager. 

 

 

Kjell Sverre Jakobsen foreslo følgende endringer til vedtektene: 

§ 11, siste setning i siste kulepunkt byttes til: 

Planleggingsdager skal bestrebes å utføres utenfor ordinær åpningstid for SFO. 

 

 

Hilde Nystad (V) foreslo: 

Administrasjonen legger frem en sak som klargjør konsekvenser ved å legge 

planleggingsdagenes innhold utenfor skole, SFO og barnehagenes åpningstid. 

 

 

Jakobsens forslag ble trukket. 

 

V’s forslag ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 

FL’s forslag vedtektenes § 10 ble enstemmig vedtatt. 

FL’s forslag vedtektenes § 11 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens med endringer ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

a) Vedlagt forslag til vedtekter med bakgrunn i høringene (vedlegg 4) godkjennes med 

følgende endringer: 

§ 10 Måltid 



I fritidsordningen blir det servert måltider. For de som benytter seg av dette tilbudet 

kommer matpenger i tillegg til satser for opphold. Satsene fastsettes av 

kommunestyret. Måltidene skal bygge på folkehelseprinsippet. 

 

§ 11 

 Som innstillingen 

 Det gis SFO-tilbud på hverdager, mandag til fredag, også på skolens fridager og i 

ferier. Daglig åpningstid fastsettes av samarbeidsutvalget med driftsutvalget som 

klageinstans. 

 Som innstillingen 

 … Plassering av dagene skal sees i sammenheng med barnehagens 

planleggingsdager. 

 

b) Evalueringen av sommerdriften 2011 gjøres og framlegges for Driftsutvalget i møte 

21.sept.2011. 

 

Administrasjonen legger frem en sak som klargjør konsekvenser ved å legge 

planleggingsdagenes innhold utenfor skole, SFO og barnehagenes åpningstid. 

 

 

FOR-048/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

§ 7.1 andre setning endres til: 

Alle som søker får tildelt plass. 

 

Driftsutvalgets innstilling pkt. a) ble enstemmig vedtatt. 

Driftsutvalgets innstilling pkt. b) 1. avsnitt ble enstemmig vedtatt. 

Driftsutvalgets innstilling pkt. b) 2. avsnitt ble vedtatt 6 mot 3 stemmer. 

FL’s forslag ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

a) Vedlagt forslag til vedtekter med bakgrunn i høringene (vedlegg 4) godkjennes med 

følgende endringer: 

 

§ 7.1 andre setning: 

Alle som søker får tildelt plass. 

 

§ 10 Måltid 

I fritidsordningen blir det servert måltider. For de som benytter seg av dette tilbudet 

kommer matpenger i tillegg til satser for opphold. Satsene fastsettes av kommunestyret. 

Måltidene skal bygge på folkehelseprinsippet. 

 

§ 11 

 Som innstillingen 

 Det gis SFO-tilbud på hverdager, mandag til fredag, også på skolens fridager og i 

ferier. Daglig åpningstid fastsettes av samarbeidsutvalget med driftsutvalget som 

klageinstans. 

 Som innstillingen 



 … Plassering av dagene skal sees i sammenheng med barnehagens 

planleggingsdager. 

 

b) Evalueringen av sommerdriften 2011 gjøres og framlegges for Driftsutvalget i møte 

21.sept.2011. 

 

Administrasjonen legger frem en sak som klargjør konsekvenser ved å legge 

planleggingsdagenes innhold utenfor skole, SFO og barnehagenes åpningstid. 

 

 

KOM-038/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

a) Vedlagt forslag til vedtekter med bakgrunn i høringene (vedlegg 4) godkjennes 

med følgende endringer: 

 

§ 7.1 andre setning: 

Alle som søker får tildelt plass. 

 

§ 10 Måltid 

I fritidsordningen blir det servert måltider. For de som benytter seg av dette tilbudet 

kommer matpenger i tillegg til satser for opphold. Satsene fastsettes av 

kommunestyret. Måltidene skal bygge på folkehelseprinsippet. 

 

§ 11 

 Som innstillingen 

 Det gis SFO-tilbud på hverdager, mandag til fredag, også på skolens fridager 

og i ferier. Daglig åpningstid fastsettes av samarbeidsutvalget med 

driftsutvalget som klageinstans. 

 Som innstillingen 

 … Plassering av dagene skal sees i sammenheng med barnehagens 

planleggingsdager. 

 

b) Evalueringen av sommerdriften 2011 gjøres og framlegges for Driftsutvalget i 

møte 21.sept.2011. 

 

Administrasjonen legger frem en sak som klargjør konsekvenser ved å legge 

planleggingsdagenes innhold utenfor skole, SFO og barnehagenes åpningstid. 

 

 

039/11: DELEGASJONSREGLEMENTET - ENDRING I PKT 4.2.4 I 

DELEGASJON TIL FORMANNSKAPET   
 

INNSTILLING : 
 

Kommunestyret vedtar at pkt. 4.2.4 i Fauske kommunes delegasjonsreglement  

skal lyde som følger: 

4.2.4 Partssammensatt utvalg  



Formannskapet og minst to tillitsvalgte utgjør Partssammensatt utvalg (dette i 

hht. HA del B § 4) – jfr. kommunelovens § 25. 

Utvalget behandler saker som gjelder forholdet mellom kommunen som 

arbeidsgiver og de ansatte. 

Dette gjelder: 

 reglement til stillinger 

 tilslutning av sentrale tariffavtaler 

 vedta retningslinjer for ansettelses- og rekrutteringsprosedyrer 

 avgjøre tvistemål om tolking og praktisering av avtaler, reglementer mv 

 

 

KOM-039/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Saken ble trukket. 

 

 

040/11: FAUSKE KOMMUNE GÅR INN I ET SAMARBEID MED NORDLAND 

FYLKESKOMMUNE OM Å BLI EN PILOTKOMMUNE INNEN 

FOLKEHELSEARBEID  
 

INNSTILLING : 

 
Fauske kommune inngår et samarbeid med Nordland fylkeskommune om å bli 

pilotkommune på folkehelsearbeid. 

 

 

FOR-043/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Fauske kommune inngår et samarbeid med Nordland fylkeskommune om å bli 

pilotkommune på folkehelsearbeid. 

 

 

KOM-040/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune inngår et samarbeid med Nordland fylkeskommune om å bli 

pilotkommune på folkehelsearbeid. 

 

 

041/11: AVTALE OM SAMARBEID OG ETABLERING AV OVERORDNET 

SAMARBEIDSORGAN  
 

INNSTILLING : 
 



Fauske kommunestyre vedtar å gi Salten Regionråd fullmakt til å godkjenne den forslåtte 

samarbeidsavtalen. 

 

 

KOM-041/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommunestyre vedtar å gi Salten Regionråd fullmakt til å godkjenne den 

forslåtte samarbeidsavtalen. 

 

 

042/11: DELTAKELSE I FELLES OPPREISNINGSORDNING FOR TIDLIGERE 

BARNEVERNSBARN OG SPESIALSKOLEELEVER I NORDLAND  
 

INNSTILLING : 
 

Fauske kommune slutter seg til felles ordningen for kommunene i Nordland initiert av 

Fylkesmannen i Nordland – Oppreisning for tidligere barnevernsbarn og 

spesialskoleelever.  

 

Eventuell økonomisk oppreisning dekkes av disposisjonsfondet.   

 

 

FOR-045/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Fauske kommune slutter seg til felles ordningen for kommunene i Nordland initiert av 

Fylkesmannen i Nordland – Oppreisning for tidligere barnevernsbarn og 

spesialskoleelever.  

 

Eventuell økonomisk oppreisning dekkes av disposisjonsfondet.   

 

 

KOM-042/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune slutter seg til felles ordningen for kommunene i Nordland initiert av 

Fylkesmannen i Nordland – Oppreisning for tidligere barnevernsbarn og 

spesialskoleelever.  

 

Eventuell økonomisk oppreisning dekkes av disposisjonsfondet.   

 

 



043/11: FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN FOR GEITBERGET  
 

NY INNSTILLING: 

 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §27-2, godkjenner Fauske kommunestyre det 

fremlagte forslag til reguleringsplan for Geitberget, alternativ C. 

 

Av hensyn til snøbrøyting langs eksisterende garasjebygg på gnr. 103/1498 trekkes 

vegen (FA1) 2 m nordover på denne strekningen. 

 

Bestemmelsenes pkt. 8.6 tas ut. 

 

Protest fra Brit Pedersen tas ikke til følge. 

 

 

KOM-043/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Arnt Pedersen (H) stilte spørsmål om egen habilitet. 

Pedersen ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §27-2, godkjenner ikke Fauske kommunestyre 

det fremlagte forslag til reguleringsplan for Geitberget, alternativ C. 

 

FL’s forslag ble vedtatt med 18 mot 8 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §27-2, godkjenner ikke Fauske kommunestyre 

det fremlagte forslag til reguleringsplan for Geitberget, alternativ C. 

 

 

044/11: KJØP AV EIENDOM  
 

INNSTILLING : 
 

1. Fauske kommune aksepterer tilbudet fra Andedammen Fauske DA stort kr. 

4.200.000 for kjøp av eiendommene Andedamveien 1 og 3.    

2. Finansiering: tilskudd fra Husbanken kr. 840.000, salg av bolig kr. 950.000 og 

bruk av Flyktningefond kr. 2.410.000 

 

 

FOR-046/11 VEDTAK-  30.05.2011 
 

Arne B. Vaag (V) fremmet følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes til formannskapsmøtet 16. juni 2011. 

 

V’s utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes til formannskapsmøtet 16. juni 2011. 



 

 

FOR-057/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Kjell Sverre Jakobsen foreslo: 

Fauske kommune utsetter kjøp av 2 stk. leiligheter, og pålegger rådmannen å innhente 

pris fra flere aktører. 

 

Nye leiligheter kan også bli vurdert hvis prisnivået på brukte leiligheter viser seg å ligge 

høyt. 

For eksisterende tilbud innhentes takt og tilstandsrapport. 

 

 

Jakobsens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune utsetter kjøp av 2 stk. leiligheter, og pålegger rådmannen å innhente 

pris fra flere aktører. 

 

Nye leiligheter kan også bli vurdert hvis prisnivået på brukte leiligheter viser seg å ligge 

høyt. 

For eksisterende tilbud innhentes takt og tilstandsrapport. 

 

 

KOM-044/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Saken ble utsatt i formannskapsmøtet 16.06.2011 med ønske om pris fra flere aktører. 

 

 

045/11: SØKNAD OM PERMISJON FRA VERV - ODD HENRIKSEN  
 

INNSTILLING : 
 

Ordfører Odd Henriksen innvilges, etter kommunelovens § 15.2, permisjon fra vervet 

som ordfører i perioden september 2011. 

 

 

KOM-045/11 VEDTAK-  16.06.2011 
 

Odd Henriksen ble enstemmig erklært inhabil. 

 

Innstillingen ble vedtatt med 20 mot 6 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Ordfører Odd Henriksen innvilges, etter kommunelovens § 15.2, permisjon fra vervet 

som ordfører i perioden september 2011. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


